[bookmark: _Hlk186193368]獸醫學院「全英語授課獎勵」申請表
COLLEGE OF VETERINARY MEDICINE
Application for English-Medium Instruction Reward

系所Academic Unit：                     開課學期Semester of Course Offering：
	課程
號碼Course Number
	學分數Credit Hours
	授課科目中英文名稱
Course Name
(in both Chinese and English)
	授課系所Department
/班別Programme
	授課教師Instructor
/員工編號Employee ID

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


系所承辦人Processing Clerk：
系所主管Head：

備註NOTES：
1.	獎勵對象：以全英語於本院系所開設課程授課之本院專任教師。
Eligibility: Full-time faculty members who teach entirely in English within the College.

2.	申請方式：每學期確定符合學校開課規定後，請授課教師向所屬系所登記。由系所填寫申請表，分別於3月31日前及9月30日前送至學院院長室。
Application Process: Each semester, after confirming that the course offerings meet the university's requirements, the instructor should register with the respective department. The department should complete the application form and submit it to the Dean's Office by March 31 and September 30, respectively.

[bookmark: _GoBack]3.	獎勵經費：每門課程獎勵金額為10,000元，每人每年獎勵上限為10,000元。獎勵金將授權至授課教師主計室帳戶，限當年度使用，未使用經費將被收回。
Reward Fund: Each course is eligible for a reward of NT$10,000, with a cap of NT$10,000 per person per year. The reward will be allocated to the instructor’s account and must be used within the same year. Unspent funds will be reclaimed.
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